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20 Eylül 2021 tarihinde saat 10:30'da iç paydaş toplantısı Fakülte üst yönetimi, birim 

kalite güvencesi sorumluları, akademik ve idari personel ile öğrencilerin katılımı ile Turgut 

Özal Konferans Salonunda gerçekleştirilmiştir. 

Toplantı, Prof. Dr. Tolga BEKLER’in (Dekan) katılımcılara hoş geldiniz konuşması ile 

başladı ve ardından sunuma geçildi.  

Sunum; fakültemizin güncel altyapı olanakları, akademik kadro, lisans ve lisansüstü 

öğrenci sayıları, yayınlanan makaleler ve projeleri içeren bilgiler eşliğinde başladı.  

Sunulan veriler doğrultusunda fakültemizin ve bölümlerimizin kuvvetli ve zayıf yönleri 

analiz edildi ve bir sonraki toplantı için zayıf yönlerimizin kuvvetlenmesi için neler 

yapılabileceği incelendi ve konuşuldu. 

Güncel akademik kadromuzda fakülte genelinde araştırma görevlisi kadrosunun az 

olduğuna dikkat çekildi ve bu eksikliğin giderilmesi için çalışılacağı belirtildi. 

Uygulaması yoğun olan bölümlerin fiziksel laboratuvar olanakları açısından dekanlık 

bütçesinin en verimli şekilde kullanılmaya çalışıldığı açıklandı. 

Araştırma üniversitesi olabilmemiz için yapılması gerekenler incelendi ve lisansüstü 

düzeyinde öğrencileri ile danışman hocaların birlikte yaptıkları çalışmaların sayısının ve 

kalitesinin arttırılarak üniversitemiz atıf sayısının olabildiğince yükseltilmesi gerektiği 

bildirildi. 

Öğrencilerimizin; öğrenci, yönetim, bölüm ve akademisyen dörtlü çark sisteminin en 

küçük ama en dinamik parçası olduğu belirtildi. Öğrencilerimizden fakültemize katma değer 

sağlayabilecek her türlü görüş ve öneriye açık olunduğu ve öğrenciler ile olan iletişim ve 

diyaloğun her zaman canlı tutulmasının yararları üzerinde duruldu. 

İç paydaşlar olarak, fakültemiz bölümlerinde yüksek lisans ve doktora düzeyinde eğitim 

gören öğrencilerin alabilecekleri ortak ders sayılarının arttırılarak, disiplinler arası 

yapılabilecek çalışmaların sayısının yükseltilmesinin teşvik edilmesi tavsiye edildi.  



Üniversite ve sanayi işbirliğinin her iki kurum için de çok faydalı sonuçları olduğunun 

ve bu potansiyeli kullanma noktasında geliştirmemiz gereken yönlerin olduğu üzerine duruldu. 

Çanakkale ili çevresinde bulunan ve mühendislik alanında çalışan sanayi ve işletmelere 

yapılacak ziyaretlerin sayısının arttırılması ve ilişkilerin daha da güçlendirilmesi gerekliliği 

belirtildi. 

Üniversitemize akademik personel alımında alınacak kişilerin akademik yeterliliğinin 

yeterliğinin yanı sıra, öğrenci ile olacak ilişkilerinin de dikkate alınmasının önemi vurgulandı.  

PUKÖ döngüsünün bölümlerde işletilmesinin, her bölümün fakültemizin bir çarkı gibi görev 

görmesi, dolayısıyla faydalı olacağı ve kalite güvence sistemleri dâhilinde ödül 

mekanizmalarının daha çok geliştirilmesinin toplam kaliteye olacak etkisine vurgu yapıldı. Bu 

süreçlerin öğrenci anketleri ile de güncel olarak takip edilmesinin gerektiği ve anketlerden 

alınan geribildirimler neticesinde gereken aksiyonların toplam kalitenin arttırılması açısından 

bölümlerden zaman kaybedilmeden alınmasının önemi üzerinde duruldu. 

Son olarak, üniversitemizin ve fakültemizin öğrenci anketleri sonucunda ortaya çıkan 

uzaktan eğitimde göstermiş olduğu yüksek memnuniyet oranının, yapılan kalite çalışmalarının 

ne kadar önemli olduğunu da ortaya koyduğu belirtildi ve bu memnuniyetin sürekliliğinin 

sağlatılmasının önemini vurgu yapıldı.  

Ayrıca, 2017 yılından bu zamana kadar kullanılan elektronik belge yönetim sisteminin 

aynı verimlilik de kullanımına devam edilmesinin hem bölümlerin zaman kaybının azaltılması, 

hem de çevremize karşı olan bir sorumluluğumuz olduğu vurgusu yapıldı. 

Son olarak, toplantı iç paydaşlara (akademik personel, idari personel ve öğrenci) 

dağıtılan anketlerin doldurulması ve teslim edilmesi sonrasında saat 11.20 itibari ile sona erdi. 



 

 

 


